

Mötesprotokoll styrIT 25/26

Tid och datum: 17:45 2025-10-16

Närvarande

styrIT

- *Ordförande:* Jonatan Jageklint
- *Vice ordförande:* Casper Hansen
- *Kassör:* Nadia Farias
- *SAMO:* Mårten Granath
- *Sekreterare:* Erik Dreifeldt
- *Lokal:* Oscar Nurmi Torslund
- *ITA/PR:* Sondre Fransson

Mötets ordförande

Jonatan Jageklint

Mötets sekreterare

Erik Dreifeldt

Justerare

Sondre Fransson

Oscar Nurmi Torslund

Mötet öppnas 17:45

Vad har hänt sedan förra mötet?

- Sektionsmöte
 - Tillskott i styrelsen
- NU
- KU/SU
- ArmU

Den kommande veckan:

- DatE-IT möte
- PL-möte

Diskussioner:

- **Valberedningen fyllnadsval**
 - *Bakgrund:*
 - Valberedningen vill hålla fyllnadsval. Det finns en kandidat. Det är Jakob 'Gargis' Ögnelod
 - Jakob 'Gargis' Ögnelod presenterar sig själv och går sedan ut.
 - Sittande Valberedning ger deras tankar och svarar på frågor

- **Beslut:**
 - **Vi fyllnadsväljer in Gargis**

- **Hänglås P.R.I.T.**

- *Bakgrund:*
 - Vi fick mail från [P.R.I.T.](#) "Hej styrIT,

Vi i P.R.I.T. håller på att bygga ett nyckelskåp för grillnyckeln för att göra det lättare att låna den för våra kommitteer och teknologer utan att de ska vara beroende av att vi är på campus. För detta skulle vi vilja köpa in ett smart hänglås, av samma modell som 8-bit använder för sina spel i hubben och the cloud.

Länk till låset

I enlighet med punkt 11 i den ekonomiska policyn ber vi därför om godkännande att få köpa in detta.

Hör gärna av er ifall det uppstår några frågor eller funderingar!

Mvh

P.R.I.T. genom Göken"

- *Diskussion*
 - Väldigt dyrt, kommer inte se användning förrens nästa vår. Vi är inte emot trygghet för våra grillar, men vi ser hellre att initiativet sker igen inför nästa sommar/grillperiod och att ny bedömning görs om det kan köpas in inom budget.
- **Beslut:**
 - **Nekad**

- **Aspbudget P.R.I.T.**

- *Bakgrund:*
 - Vi fick mail från [P.R.I.T.](#) "Hej styrIT,

När jag gick igenom P.R.I.T.s ekonomi häromdagen upptäckte jag att jag, mitt i all röra kring de ekonomiska förändringarna, hade glömt att lägga in en budgetpost för aspningen i kommitténs budget.

Överlag ser ekonomin för kommittén bra ut, och även med kostnaderna för aspningen ser vi ut att hålla oss under den totala budgeten. För att allt ska gå rätt till vill jag dock formellt skicka in en förfrågan om att utöka vår budget med 4 000 kr i syfte att arrangera aspningen.

Om det uppstår några frågor eller funderingar är det bara att höra av sig!

*Vänliga hälsningar,
P.R.I.T. genom Göken"*

- *Diskussion*
 - Vi vill att de ska aspa, de bör ha råd. Det är ju också bara en goof som vi alla tänkt att de ska ha.
 - **Beslut:**
 - **Enhälligt godkänt**
- **Aspbudget sexIT**
 - *Bakgrund:*
 - Vi fick mail från sexIT "Hej styrIT.

Vi i sexIT vill äska för en utökad aspbudget från den nuvarande godkända summan på 3000kr till 4000kr för att täcka de kostnader som kommer finnas under vår aspning. Vi sänkte ursprungligen från det tillåtna maxvärdet av 4000kr efter diskussion med förra styrIT under "rädda sektionen" mötet som hölls för att ändra på budgetarna som skulle godkännas i lp4. Vi trodde felaktigt då att vi skulle kunna genomföra aspningen på en lägre budget än tidigare år.

Efter diskussion med resterande ovkIT har vi nu då insett att kostnader för framförallt arret aspun inte gör det möjligt för oss att hålla vår tänkta aspning utan en utökning av vår budget. De kostnader som ska delas i ovkIT åter upp en stor del av vår budget i jämförelse som t.ex NollkIT som istället har budgeterat för 1000kr mer än oss på denna budgetpost. Det hade därför varit en stor nytta för oss att utöka budgeten för att kunna dela upp kostnaderna för våra gemensamma aspar.

Mvh

Jonas "Powell" Öberg

Kassör sexIT'25"

- *Diskussion*
 - Detta låter preliminärt bra, vi är inte emot att utöka deras aspbudget, men vi ser gärna att sexIT tydliggör om det är en askning, eller en förfrågan att utöka budget. Vi känner att vi vill vara lite hårda på frågor om utökad budget och askningar, att det ska göras på rätt sätt.
- **Beslut:**
 - **Nekat i väntan på uppdaterad förfrågan**

- **Pride-IT-märken EqualIT**

- *Bakgrund:*
 - *Vi fick mail från sexIT "Hej hej styrIT!"*

Vi i equalIT har funderat på IT-märket som folk har på sina
ovvar, och var lite sugna på att se om man kan designa om det
så det blir ett pride-it-märke (se bifogad bild). Antingen som
man kan ha istället för ITmärket eller som ett extra.



Vi såg att Data hade sånna och blev lite avundsjuka :)))

Vi tänkte att man kanske kan köpa in och sedan sälja till
IT-teknologer, precis som man gör med ITmärket. Vi vill främst
kolla med er om något sånt hade varit ok, och i så fall så har vi
inte budgeterat för den utgiften (vi tänkte sälja till inköpspris så
går +/- 0 när alla är sålda) och hade då behövt godkännande
från er att köpa in det.

Men om ni tycker det verkar som en bra idé kollar vi lite på
kostnader för att köpa in sånna!

Puss och Kram om ni vill <3
Pixie”

- *Diskussion*
 - Låter som en bra idé, de får gärna kika vidare på priser och skicka en äskning
- **Beslut:**
 - **Bordlägger frågan**

- **P.R.I.T. vill ha julpub 19/12**

- *Bakgrund:*
 - P.R.I.T. vill ha en extra julpub den 19/12, egentligen är det samma julpub de brukar ha, men då sexIT bokade in gasque på torsdagen har de behövt byta datum. De vill även ha serveringstillstånd.
- *Diskussion*
 - Det är kul med pub, brukar inte vara så många där men det är en mysig tradition, endast att de behöver byta dag så det låter bra!
- **Beslut:**
 - **Godkänt och vi skickar in serveringstillståndsansökan.**

Mötet avslutas 19:21



**Förste justerare
Sondre Fransson**



**Andre justerare
Oscar Nurmi Torslund**